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Livermore, CA 94551

Страна California

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Printed Circuit Line. 
Screen-printing machines for producing rigid or flexible printed circuits for products such as computer(mother board, key boards, displays, disc drivers,
printers), audio/video(TV, disc player), Telecom(mobile, phone, exchange system, satellite navigators) etc.

Opto-electronics Line 
Screen-printing machines for full process on products such as STN LCD, touch panel, EL, backlight panel, Light Guide Plate (LGP) panel

Decoration Line 
Screen printing machines for decoration/marking process on products such as name plates, cups, bottles, cans, barrels, decorations, key pads
(computer, telephones, remote controllers), decals (ceramic, tattoo, T-shirt), cards (credit cards, VIP cards, lottery tickets), panels (home appliance,
automobile), scanners, traffic signs, stationery, tiles….etc.

Graphic Line 
Screen printing machines for graphic printing on products such as posters, vehicle advertisements, light boxes, point-of-purchase stands, banners,
flags…etc.

Special Line 
Screen printing machines for graphic printing on products such as posters, vehicle advertisements, light boxes, point-of-purchase stands, banners,
flags…etc.

Peripheral Line 
Auxiliary equipments and accessories, such as manual printing table/manual printing table with vacuum, squeegee sharpener, ink mixer, dust cleanser,
UV conveyor dryer, IR conveyor dryer, silent compressor, remote drying stand, coating machine, exposing stencil machine, vertical stencil dryer, stencil
holder, squeegee, flood coater blade

Biotech Line 
Screen-printing machines for drug coating on products such as reagent, biotech test film.…etc.

Glass Line 
Screen printing machines for flat glass printing on products such as appliance, automobile, architectural material…..etc.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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